
Zápis 
ze zasedání školské rady při Gymnáziu v Havířově Podlesí, příspěvková 

organizace, konané dne 15.12.2020.

--------------------------------------------------------------------------------------------

Označení zasedání 1/21

Přítomní členové školské rady: MUDr. Daniel Janíček 
(danjanicek@gmail.com)
Mgr. Petra Pomykaczová
(petrapom@seznam.cz)
Mgr. et Mgr. Alena Kotterbová
(kotterbova@gsh.cz)
Mgr. Andrea Dospivová
(dospivova@gsh.cz)
MUDr. František Pokorný
(frantisek.pokorny@nsphav.cz)
Ing. Ondřej Baránek
(baranek.ondrej@havirov-city.cz)

Omluveni: 0

Hosté: PhDr. et Mgr. Hana Čížová 
(cizova@gsh.cz)

Program: I. Zahájení
II. Představení nových členů školské rady
III. Změny jednacího řádu školské rady
IV. Konec funkčního období členů školské rady
V. Ostatní

I. Zahájení

Jednání  školské rady svolal  předseda MUDr.  Daniel  Janíček,  který přivítal  nové
členy školské rady a paní ředitelku PhDr. et Mgr. Hanu Čížovou. 

II. Představení nových členů školské rady

Poprvé po zvolení nových členů školské rady se celá školská rada sešla osobně.
Novými členy se stali  Mgr.  Andrea Dospivová, MUDr. František Pokorný a Ing.
Ondřej Baránek. 
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III. Změny jednacího řádu školské rady

V důsledku probíhající  infekce COVID 19 jsme v roce 2020 byli  nuceni změnit
osobní setkání školské rady na setkání virtuální – elektronická. Tyto skutečnosti si
vyžádaly  změny  jednacího  řádu  školské  rady,  přičemž  se  změny  týkají  hlavně
možností  elektronické  komunikace  a  ve  výjimečných případech i  elektronického
hlasování  školské rady.  Školská rada se seznámila  s  rozsahem navržených změn
jednacího řádu a změny schválila poměrem hlasů 6:0 pro změny jednacího řádu. 

IV.  Konec funkčního období členů školské rady

V průběhu školního roku 2020/2021 končí funkční období dvou členů školské rady,
Mgr.  Petry  Pomykaczové  a  MUDr.  Daniel  Janíčka.  Paní  ředitelka  gymnázia
uskuteční  nové volby členů  školské  rady za  zákonné  zástupce  nezletilých  žáků,
zletilé žáky a studenty. O nově zvolených členech školské rady bude školskou radu
informovat. 

V. Ostatní

Paní ředitelka informovala školskou radu o průběhu „zvláštního“ školního roku od
nástupu  epidemie  COVIDu  19,  včetně  obtíží  s  distanční  výukou  a  neustálými
změnami v organizaci výuky v České republice. Dále informovala školskou radu o
plánovaných  změnách  a  investicích  ve  škole.  Diskuse  se  dotkla  také  témat
sportovních kurzů. 

Závěr:

Školská  rada  se  seznámila  s  novými  členy  školské  rady  a  byla  informována  o
možných budoucích změnách ve složení školské rady. Školská rada schválila změny
v Jednacím řádu školské rady. Další setkání školské rady je plánováno na konec
školního roku 2020/2021. 

V Havířově 15.12.2020 ------------------------------

MUDr. Daniel Janíček

předseda školské rady
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